
ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐ

Արաքս Փաշայան, պ. գ. թ., դոցենտ

Աշխատում է ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի արաբական երկրների բաժնում՝ որպես ավագ գիտաշխատող: Զբաղվում է արաբական երկրների ներքին և արտաքին հիմնախնդիրների, «Իսլամական համագործակցություն» կազմակերպության, ինչպես նաև «քաղաքական իսլամի» ուսումնասիրությամբ:

Վահրամ Պետրոսյան, պ.գ.թ., դոցենտ

Երևանի պետական համալսարանի միջազգային հարաբերությունների ֆակուլտետի միջազգային հարաբերությունների և դիվանագիտության ամբիոնի դոցենտ է: Զուգահեռաբար վարում է ԵՊՀ հայագիտական հետազոտությունների ինստիտուտի հայ-քրդական առնչությունների բաժնի վարիչի պաշտոնը: Զբաղվում է քրդագիտական հիմնախնդիրներով, Թուրքիայի և ԱՄՆ-ի արտաքին քաղաքական խնդիրների ուսումնասիրությամբ:

Գրիգոր Վարդանյան, պ.գ.թ.

Աշխատում է ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի արաբական երկրների բաժնում՝ որպես գիտաշխատող: Զբաղվում է Սիրիայի Արաբական Հանրապետության ժամանակակից պատմության, ալավիական համայնքի հիմնախնդիրների, ինչպես նաև Սիրիայում ալավիների ունեցած ռազմաքաղաքական ազդեցության ուսումնասիրությամբ:

Սարգիս Գրիգորյան

ԵՊՀ-ի հայագիտական հետազոտությունների ինստիտուտի հայ-քրդական առնչությունների բաժնի գիտաշխատող է: Հետազոտությունների հիմնական ոլորտներն են իսլամական ծայրահեղական շարժումները, ինչպես նաև քրդական հիմնախնդիրը Մերձավոր Արևելքում:

Արսեն Զուֆալական

ԵՊՀ-ի միջազգային հարաբերությունների ֆակուլտետի միջազգային հարաբերությունների և դիվանագիտության ամբիոնի ասպիրանտ: Զբաղվում է սիրիա-թուրքական հարաբերությունների հիմնահարցով, Սիրիայի և Թուրքիայի արտաքին քաղաքականության հիմնախնդիրների ուսումնասիրությամբ:

AUTHORS

Araks Pashayan Assoc. Prof., PhD

Associate Professor and a Senior Research Fellow at the Department of Arab Countries at the Institute of Oriental Studies NAS RA. Main fields of her research include domestic and foreign political issues of Arab Countries, Organisation of Islamic Cooperation, as well as “political Islam”.

Vahram Petrosyan Assoc. Prof., PhD

Associate Professor of the Department of International Relations and Diplomacy of the Faculty of International Relations of the Yerevan State University. He is also the head of the Department of Armenian-Kurdish Relations at the Institute of Armenian Studies, YSU. Main fields of his research include the problems of Kurdish studies, and the Turkish and U.S. foreign policy issues.

Sargis Grigoryan PhD

Research Fellow at the Department of Armenian-Kurdish Relations of Institute for Armenian Studies of YSU. Main fields of his research include the Islamic radical movements as well as the Kurdish issue in the Middle East.

Grigor Vardanyan PhD

Research Fellow at the Department of Arab Countries at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of his research include the problems of contemporary history of Syrian Arab Republic, developments within Syrian Alawite Community and its political-military role in Syria.

Arsen Julfalakyan (post-graduate student)

Post-graduate student of YSU Chair of International Relations and Diplomacy. His research interests include relationship between Syria and Turkey and foreign policies issues of Syria and Turkey.

АВТОРЫ

Аракс Пашаян к.и.н., доцент

Старший научный сотрудник отдела Арабских стран Института востоковедения НАН РА. Занимается внутренними и внешнеполитическими проблемами арабских стран, изучением вопросов организации Исламского сотрудничества и политического ислама.

Ваграм Петросян к. и. н.

Доцент кафедры международных отношений и дипломатии Факультета международных отношений ЕГУ. Заведующий отдела армяно-курдских отношений Института арменоведческих исследований ЕГУ. Занимается изучением проблем курдоведения, а также внешней политики Турции и США.

Саргис Григорян к.и.н.

Научный сотрудник отдела армяно-курдских отношений Института арменоведческих исследований ЕГУ. Занимается изучением исламских радикальных течений, а также курдской проблематикой ближневосточного региона.

Григор Варданян к.и.н.

Научный сотрудник отдела Арабских стран Института Востоковедения НАН РА. Занимается проблемами современной истории Сирийской Арабской Республики, а также изучением алавитской общины и вопросами военно-политической роли алавитов в Сирии.

Арсен Джулфалакян

Аспирант кафедры международных отношений и дипломатии ЕГУ. Занимается изучением сирийско-турецких отношений, внешнеполитической проблематикой Турции и Сирии.